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Sabiedrības integrācijas fonda 2016.gada 09.martā  

padomes sēdē Nr. 96 pieņemtie lēmumi 

 

Sēdē piedalās:  

Andris Rāviņš (Sabiedrības integrācijas fonda padomes priekšsēdētājs, Zemgales plānošanas reģiona 

attīstības padomes pārstāvis, Jelgavas pilsētas Domes priekšsēdētājs), Kaspars Gerhards (vides aizsardzības 

un reģionālās attīstības ministrs), Dace Melbārde (kultūras ministre), Brigita Dreiže (Kurzemes plānošanas 

reģiona attīstības padomes pārstāve, Liepājas pilsētas Domes eksperte nevalstisko organizāciju lietās), 

Raimonds Čudars (Rīgas plānošanas reģiona attīstības padomes pārstāvis, Salaspils novada Domes 

priekšsēdētājs), Astrīda Harju (Vidzemes plānošanas reģiona attīstības padomes pārstāve, Apes novada 

Domes priekšsēdētāja), Egita Kazeka (Valsts prezidenta pārstāve, Valsts prezidenta kancelejas vadītāja 

vietniece), Andris Bērziņš (biedrības „Latvijas Samariešu apvienība” valdes loceklis), Ivars Balodis 

(Invalīdu un viņu draugu apvienības „Apeirons” valdes priekšsēdētājs), Daiga Zaķe (biedrības „Izglītības 

iniciatīvu centrs” direktore), Jeļena Matjakubova (Latvijas Krievu kultūras biedrības valdes priekšsēdētāja) 

Citi dalībnieki – Aija Rozena (Tieslietu ministra padomniece), Solvita Vēvere (Kultūras ministrijas 

Sabiedrības integrācijas departamenta direktore) 

SIF sekretariāta pārstāvji – Aija Bauere, Inta Sausā, Evija Kleina, Jeļena Šaicāne, Liene Jēkabsone, Alda 

Sebre, Ārija Gaile, Līga Peipiņa, Indra Čodere, Dace Zariņa 

 

Izskatītie jautājumi 
z 

 

 
 

 

1. Par pilnvarojumu. 

Lēmums: 

 Uzdot SIF sekretariātam sagatavot Sabiedrības integrācijas fonda nolikuma grozījumu 

projektu; 

2. Par Sabiedrības integrācijas fonda budžeta izlietojumu 2015.gadā, sasniegtajiem rezultātiem un 

2016.gadā plānoto. 

Kvoruma trūkuma dēļ Sabiedrības integrācijas fonda padomes locekļi lēmumu nepieņem. 

3. Priekšlikumi par Sabiedrības integrācijas fonda darbības un attīstības stratēģijas izstrādi. 

Kvoruma trūkuma dēļ jautājuma izskatīšana tiek pārcelta uz nākamo SIF padomes sēdi. 

 


